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E8_AF_AD_E5_8F_A3_E8_c96_496087.htm 买衣服的学问还真

不少，颜色搭配好像就很不简单，这下阿美和古奇要好好“

研究”一下了。Listen Read Learn May: Id like to try this on,

please. Where is the fitting room?Salesclerk: This way, please.May

：How do I look in this skirt, Gucci? Am I Spice Girl, or

what?Gucci: No, you look ridiculous. I suggest you try some other

colors.May: OK, I will try on that green one. ⋯Now, how do I

look?Gucci: You look like a Christmas tree. Why not try on the red

one?May: But red doesnt go with my green sweater.Gucci: It surely

does. Trust me, red is the global fashion now.May: All right, I will try

on the red one. ⋯Now, what do you think?Gucci: Terrific!May: But

I feel I look like a pepper in green and red.Gucci: That makes you a

Spice Girl.May: Dont be kidding! Anyway I will take this

one.Salesclerk: Thank you. I will wrap it up for you. You can pay at

the front counter. Its 500 yuan.听看学阿美：我想试试这件。试

衣间在哪儿？售货员：请这边走。阿美：我看起来怎么样，

古奇？像不像辣妹啊？古奇：不像，你看上去真滑稽。我建

议你试一试别的颜色。阿美：好吧，我试试那件绿的。我现

在看起来呢？古奇：你看上去像棵圣诞树。干嘛不试试那件

红色的？阿美：但是红色跟我的绿毛衣不配啊。古奇：当然

配啦。相信我吧，红色是现在全球流行的颜色。阿美：好吧

，我就试试那件红色的。现在你觉得呢？古奇：棒极了！阿

美：但我感觉穿得又红又绿像个辣椒。古奇：那样你才是辣



妹啊。阿美：别开玩笑了！不过，这件我买了。售货员：谢

谢。我帮您包好。您可以到前台去付款。一共500块。经典背

诵 RecitationMay: I like trying on new clothes in the stores. I hope I

could be a star, like the Spice Girls, that way I will have many chances

to try on fashionable clothes. Sometimes they are just too expensive.

So I just try them on without buying any of them. Its fun!生词小

结size n. 号码fitting room n. 试衣间ridiculous adj. 荒谬

的Chrismas tree n. 圣诞树global adj. 全球的terrific adj. 棒极了的

单词扩展 Vocabulary Builder服装的词汇基础词汇suit 西装coat 

女大衣jacket 夹克shirt 衬衫jeans 牛仔裤skirt 裙子trousers 裤

子pants 短裤提高词汇overalls 工装裤evening dress 晚礼服dress 

女服raincoat 雨衣uniform 制服tails 燕尾服sweater 运动衫vest 汗

衫家庭总动员 Do it together两人一组，一方随机大声读出上面

词汇的英文和中文，另一方用该词汇填入下面的句子，大声

朗读并表演出来，并用中文给出一个理由。Id like to try on (

).[例] 家长读suit西装孩子读Id like to try on the suit. 因为爸爸穿

西装很帅！交通问题Traffic 100Test 下载频道开通，各类考试
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